
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 20. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 227
Hvor lang tid vurderer ministeren i gennemsnit, at studerende med et handicap skal vente 
på at få deres ansøgning om handicap SU godkendt? Og mener ministeren, at denne 
ventetid er rimelig?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Gitte Willumsen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på gitte.willumsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kasper Sand Kjær
formand
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